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Bon	  dia,	  Pepet.	  
	  	  
Me	  alegro	  mucho	  por	  los	  cubanos	  que	  pasan	  muy	  mal,	  todavía	  llevan	  
los	  cupones	  de	  alimentaciones,	  de	  vestidos,	  de	  calzados,	  de	  
medicamentos,	  y	  muchas	  cosas	  de	  restricciones,	  hasta	  los	  galones	  de	  
gasolinas,	  mas	  cosas,	  innumerables.	  
Tambien	  me	  ha	  sorprendido	  don	  Raul	  Castro	  Ruz	  que	  ha	  pronunciado	  
el	  discurso	  para	  declarar	  de	  terminar	  la	  hostilidad	  hacia	  EE	  UU.	  Y	  creo	  
que	  el	  régimen	  comunista	  de	  los	  hermanos	  Castro	  Ruz	  no	  se	  va	  a	  
cambiar	  y	  ni	  liquidar,	  sigue	  igual	  como	  ahora.	  
Opino	  que	  la	  sociedad	  cubana	  es	  muy	  fragmentada,	  no	  ha	  vivido	  el	  
régimen	  democrático	  nunca,	  siempre	  los	  cubanos	  viven	  bajo	  el	  
totalitario,	  de	  derechas	  y	  de	  izquierdas,	  siempre.	  Por	  esta	  vez	  en	  el	  
futuro	  tampoco	  va	  a	  cambiar	  para	  la	  Democracia,	  es	  que	  
económicamente	  Cuba	  nunca	  será	  independiente,	  por	  ejemplo	  antes	  
de	  la	  independencia,	  EE	  UU	  ayudó	  a	  Cuba	  para	  independizarse	  de	  
España	  (fue	  el	  año	  1898),	  a	  cambio	  EE	  UU	  ocupó	  Cuba	  por	  la	  
economía	  durante	  muchos	  años,	  sistema	  económico	  de	  Cuba	  
dependia	  mas	  o	  menos	  de	  80	  %	  de	  EE	  UU,	  por	  ahora	  no	  sabemos	  el	  
futuro	  de	  Cuba	  sera	  independiente	  totalmente	  o	  dependerá	  de	  EE	  
UU	  como	  antes	  de	  la	  Revolucion,	  aun	  nadie	  sabe.	  
	  	  
Estuve	  en	  Cuba,	  en	  el	  año	  1987,	  por	  solo	  cuatro	  días,	  no	  puedo	  
comentar	  nada	  mejor,	  mas	  bien	  respeto	  mucho	  a	  los	  cubanos	  que	  
son	  muy	  amables,	  sociables,	  muy	  buenas	  gentes	  cubanas.	  Buen	  
recuerdo.	  
	  	  
Nada	  mas.	  
	  	  
Un	  gran	  abrazo.	  
	  	  
Francisco	  Ciscu	  Quereda.	  
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Bon	  dia.	  J.Mª	  Segimon	  
	  	  
M’interesso	  que	  tu	  expressió	  de	  blog	  	  sobre	  el	  conductor	  sord	  
entre	  EEUU	  i	  CANADA	  mes	  antic	  o	  més	  vell	  del	  mon,	  dos	  paises	  
tenir	  més	  cent	  aniversari	  pel	  primer	  reconeixement	  de	  legal	  
“DEAF	  DRIVER”	  veure	  web	  amb	  
pdf:	  	  http://www.deafculturecentre.ca/Common/ResearchN/Ite
ms/1_Chapter%2020.pdf	  Partir	  del	  any	  1960	  en	  el	  registre	  legal	  
de	  EEUU	  nombre	  de	  conduir	  sord	  més	  de	  1700	  que	  des	  de	  	  un	  o	  
més	  conduir	  legal	  per	  sords	  circulava	  en	  espanya.	  
	  	  
Otra	  tema	  dos	  socios	  de	  llar	  del	  sord	  de	  Lleida,	  Sr.Buenaventura	  
Roselló	  te	  carnet	  permís	  de	  conduir	  en	  any	  1964	  primer	  la	  terra	  
de	  Lleida	  i	  també	  altre	  sord	  Javier	  Capdevila	  primer	  regional	  de	  
Aragón,	  	  dos	  conductors	  sords	  de	  mateix	  any	  se	  seran	  possible	  
que	  altres.	  
	  	  
Sense	  a	  més,	  saludant	  
	  	  
Ramon	  Martin	  
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Juan Manuel Moreno 
Toni, lo sé que es difícil explicar de arte... Ya entiendo. Muchas 
gracias. Un saludo 

	  
	  10	  

 

toni llopis 
Se conoce que Domitila tiene pene. "un perro pastor alemán 
penetra a la lider laborista boliviana Domitila Barrios de Chúngara, 
que a su vez penetra a una figura que representa al rey Juan 
Carlos 
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Gregorio Manzanares Pérez 
No, puedes ir allí para contemplarla: 
http://www.20minutos.es/noticia/2411181/0/macba/exposicion/rey-
juan-carlos/ Saludos. 
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Ramón Martí Cc: jsegimon@gmail.com  
Para blog de pepet.	  
	  
Bon dia, J.M.Segimon	  
 	  
El Seu expresió ha publicat el num de bloc. 1012 i 1013 I 
resposta de Francisco Ciscu Quereda.	  
 	  
Que dos símbols religions contran les revistes mateixes 
expressions lliures en dibuixos o fotos per entre El Papus i 
Charlie Hebdo.	  
 	  
Que no ens oblida mai que l'atemptat contra El Papus, el 20 
de setembre de 1977 el grup armat d'ideologia feixista Triple A 
(Aliança Apostòlica Anticomunista) és part d'ordre del 
catolicisme, va ser responsable d'un atemptat amb paquet 
explosiu contra la seu de la revista. En l'atemptat va morir el 
conserge Joan Peñalver i es van produir disset ferits. En opinió 
de Manuel García Quintana, arran d'aquest atemptat, 
l'agressivitat del Papus mor poc a poc, donant-9se per 
finalitzada la gran època de la revista. No digui res fama 
mundial, que si marca per Charlie Hebdo.	  
 	  
L'atemptat contra Charlie Hebdo, setmanari satíric francès, 
va ser un tiroteig dut a terme a la ciutat de París el 7 de gener 
de 2015, quan dos homes emmascarats i armats amb rifles 
d'assalt i altres armes van entrar a les oficines de l'esmentat 
setmanari. Ells van disparar fins a 50 tirs, matant a 11 persones 
i ferint a altres 11 i cridant «Al·lahu-àkbar» ('Déu és [el] més 
gran') durant l'atac.	  
 	  
 	  
 	  
Torna 'El Papus' la propera revista satírica més popular de la 



transició	  
 	  
http://www.rtve.es/noticias/20150121/vuelve-papus-revista-
satirica-mas-popular-transicion/1084085.shtml	  
 	  
 	  
Veure fotos per web:  http://compostimes.com/2013/05/a-quien-
le-importa-el-papus/	  
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Pablo	  Marcelo	  Gonzalez	  Hernandez 
Gracias	  a	  ti	  nacieron	  muchos	  blogueros,	  lo	  mas	  importante	  es	  la	  riqueza	  de	  libertades	  de	  
expresiones	  por	  parte	  de	  los	  blogueros	  que	  vamos	  aprendiendo	  mucho.	  Muchas	  gracias	  por	  tu	  blog	  
.	  
6	  
Bon	  dia,	  Pepet	  
	  
HORROR,	  HORROR,	  HORROR.	  Ha	  sido	  una	  salvajada.	  Me	  solidarizo	  con	  los	  periodistas	  
asesinados	  por	  libertad	  de	  pensamiento,	  de	  creación	  artística,	  etc,	  etc,	  una	  revista	  
Charlie	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Hebdo,	  de	  poca	  difusión,	  mas	  o	  menos	  200.000	  ejemplares,	  por	  ahora	  va	  a	  
publicar	  mas	  de	  un	  millón	  ejemplares,	  los	  asesinos	  son	  unos	  auténticamente	  las	  peores	  
personas	  sanguinarias,	  precisamente	  no	  son	  islamistas,	  Pepet	  si	  tienes	  razón	  no	  todos	  los	  
islamistas	  son	  iguales	  a	  otras	  personas	  terroristas,	  fanatizadas,	  son	  peores	  incivilizadas.	  Como	  
nos	  vamos	  a	  evitar?????.	  
	  
Sabia	  que	  los	  yihadistas	  son	  las	  mas	  peligrosas	  y	  capaces	  de	  matar	  indiscriminadamente	  a	  las	  
personas	  infielies.	  Curiosamente	  Hezbola	  no	  está	  de	  acuerdo	  con	  los	  yihadistas	  pero	  tienen	  las	  
mismas	  mentales	  de	  los	  árabes,	  también	  Presidente	  de	  la	  República	  Islamica	  de	  Irán,	  sr.	  Rohani	  



declaró	  que	  no	  estuvo	  compartido	  de	  matar	  a	  las	  personas	  inocentes	  y	  dijó	  que	  el	  Islam	  no	  
mata	  a	  los	  inocentes.	  	  	  
	  
En	  España	  nosotros	  vivimos	  con	  mucho	  cuidado	  y	  muy	  alertados	  porque	  el	  EI	  (Estado	  Islamico)	  
declaró	  que	  quiere	  recuperar	  España	  islámica	  donde	  yo	  vivo	  en	  la	  mismísima	  tierra	  de	  
antepasados	  árabes,	  Murcia,	  tiene	  tradición	  de	  los	  antepasados	  islámicos.	  
	  
Nada	  mas.	  
Un	  gran	  abrazo.	  	  	  	  	  
	  
FRANCISCO	  Ciscu	  QUEREDA.	  
	  
5	  
Bon	  dia,	  Pepet	  
	  
Te	  felicito	  por	  número	  1000,	  increíble	  pero	  cierto,	  me	  alegro	  que	  sigas	  por	  mucho	  tiempo,	  si	  
sigues	  vivo,	  y	  lo	  importante	  es	  la	  salud,	  por	  referencia	  a	  la	  política,	  estoy	  en	  la	  tesis	  del	  PSOE,	  
sé	  que	  no	  te	  gusta	  nada	  pero	  es	  impensable	  si	  una	  mañana	  Catalunya	  se	  independiza,	  me	  
cuesta	  creer,	  	  tengo	  una	  fuente	  digna	  de	  crédito	  que	  los	  catalanes	  de	  mayoría	  son	  los	  
partidarios	  del	  pacto,	  más	  bien	  los	  pactistas	  que	  los	  independistas,	  nada	  más.	  
	  
Un	  gran	  abrazo.	  
	  
FRANCISCO	  Ciscu	  QUEREDA	  
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De:	  Pablo	  Marcelo	  Gonzalez	  Hernandez	  [mailto:pablomgh69@gmail.com]	  	  
Enviado	  el:	  lunes,	  03	  de	  noviembre	  de	  2014	  14:48	  
Para:	  Josep	  M.	  Segimon	  
Asunto:	  Muchas	  gracias	  
 
Josep:	  muchas	  gracias	  por	  tu	  respuesta,	  no	  sabia	  de	  historia	  antes	  de	  Franco,	  tampoco	  de	  
Empresa	  SEAT,	  impuestos,	  guerras,	  etc.	  Lo	  que	  pasa	  que	  a	  mi	  me	  comentaron	  otras	  historias	  
diferentes,	  por	  eso	  te	  pregunte,	  repito	  muchisimas	  gracias	  por	  tu	  respuesta	  que	  nos	  sirve	  
mucho.	  Te	  deseo	  mucha	  suerte	  con	  tu	  sueño	  sobre	  el	  tema	  de	  independencia.	  Saludos.	  	  
3	  
	  
Hola,	  Pepet	  
	  
Opino	  que	  el	  referéndum	  no	  es	  igual	  que	  la	  consulta	  porque	  el	  referéndum	  decide	  en	  cualquier	  
opción	  de	  todos	  los	  temas,	  político,	  económico,	  social,	  etc.,	  que	  	  elija	  el	  pueblo	  el	  decisivo	  
político:	  ejemplo	  Reforma	  Politica,	  15/12/1976,	  el	  gobierno	  Suarez	  pide	  al	  pueblo	  que	  elija	  
democracia	  o	  dictadura,	  pues	  ganó	  el	  SI	  por	  la	  democracia,	  futuro	  régimen	  democrático.	  
Tambien	  te	  comento	  que	  hace	  tiempo	  el	  general	  Franco	  propuso	  al	  puebo	  español	  en	  el	  año	  
1946	  en	  referéndum	  para	  constituir	  futuro	  Reino	  de	  España,	  ganó	  el	  SI	  para	  el	  futuro	  de	  la	  
Monarquia,	  sin	  saber	  quien	  seria	  el	  rey	  (el	  general	  Franco	  nunca	  pensó	  en	  Don	  Juan,	  jefe	  de	  la	  
Casa	  del	  Rey,	  padre	  de	  don	  Juan	  Carlos,	  actual	  rey	  de	  España,	  tenemos	  2	  reyes	  de	  España	  Don	  
Juan	  Carlos	  I	  Y	  DON	  FELIPE	  VI),	  resultó	  que	  el	  general	  Franco	  nombró	  al	  FUTURO	  REY	  DE	  
ESPAÑA,	  DON	  JUAN	  CARLOS	  I.	  
	  



Recientemente,	  fue	  el	  año	  1986,	  	  Felipe	  Gonzalez	  no	  quería	  entrar	  en	  la	  OTAN,	  cuando	  fue	  
nombrado	  como	  Presidente	  del	  Gobierno,	  cambió	  la	  idea	  y	  propusó	  el	  referéndum	  para	  que	  
decida	  el	  pueblo	  español	  para	  entrar	  en	  la	  OTAN,	  ganó	  el	  SI,	  gracias	  a	  la	  TELEVISION	  ESPAÑOLA	  
(en	  aquella	  época	  no	  habían	  televisiones	  privadas,	  facilitó	  de	  propagar	  el	  SI,	  única	  Television	  
Española),	  convenció	  al	  pueblo	  español	  para	  que	  entre	  el	  Ejercito	  español	  en	  la	  OTAN,	  
curiosamente	  el	  famoso	  slogan:	  DE	  ENTRADA,	  NO	  A	  LA	  OTAN,	  Y	  DE	  SALIDA	  (POR	  SUPUESTO,	  
NO,	  DE	  SALIDA,	  NO).	  	  
	  
Por	  el	  pueblo	  catalán,	  yo	  siempre	  respeto	  la	  voluntad	  de	  los	  catalanes,	  por	  supuesto	  creo	  en	  la	  
integridad	  territorial,	  soy	  el	  partidario	  del	  dialogo,	  no	  de	  violencia.	  Por	  la	  paz	  y	  mucha	  
prudencia,	  creo	  que	  los	  catalanes	  y	  los	  españoles	  si	  quieren	  mucho,	  y	  yo	  también	  aprecio	  a	  los	  
catalanes	  muy	  civilizados,	  pacificos.	  
	  
El	  señor	  RAJOY	  no	  es	  competente	  de	  dialogar,	  mas	  bien,	  es	  muy	  intransigente,	  estoy	  
preocupado.	  
	  
Nada	  mas.	  
	  
Un	  gran	  abrazo	  para	  ti.	  
	  
Ciscu	  Quereda. 
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Ramón	  Martí	  <rmarti@diputaciolleida.cat>	  

	  
1	  
De:	  Angel	  Fran	  [mailto:angelito.h59@gmail.com]	  	  
Enviado	  el:	  viernes,	  05	  de	  septiembre	  de	  2014	  23:16	  



Para:	  jsegimon@gmail.com	  
Asunto:	  Soy	  angel	  de	  vitoria.	  
 
Hola	  pepet.	  	  

Soy	  angel	  de	  vitoria.	  Cuando	  estuvistes	  hace	  poco	  en	  vitoria	  y	  tu	  mujer	  hizo	  de	  interprete	  para	  
sordos,	  te	  saludé,	  te	  acuerdas?	  Estas	  equivocado	  con	  lo	  del	  toreo,	  los	  toreros	  no	  son	  tan	  
valientes	  porque	  a	  los	  toros	  se	  les	  unta	  los	  ojos	  con	  grasa	  y	  vaselina	  para	  dificultad	  su	  visión.	  
(el	  vlog	  978)	  
	  
Un	  saludo	  cordial..	  	  

http://www.antitauromaquia.es/la-tortura-oculta.htm 
	  


